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Sakens bakgrunn og innhold:

Situasjonen i Gullvika er som følger: 

Inntektskildene i Gullvika er:
Lagring av reservestag for Statoil - kr. 252 000 pr.år.
Opsjonsavtale med Marine Harvest (MH) - kr. 140 000 pr. år.
Avtale om bruk av kai og uteareal (MH) - kr. 30 000 pr. år.
Avtale med Bilretur AS (utskiping av pressede bilvrak) - ca. kr. 30 000 pr. år.
Diverse (lagring av camingvogner, bobiler, landbruksmaskiner, båter) - kr. 50 000 til 
kr. 100 000 pr. år.

Dette betyr årlig inntekt på noe over kr. 500 000.

Marine Harvest har opsjon på kjøp/leie av et areal på ca. 48 daa for etablering av anlegg for 
settefiskproduksjon eller annen oppdrettsvirksomhet. Opsjonen løper til 01.01.2018.

Gunnar Holth Kristiansund AS (GHK) har hatt intensjonsavtale om masseuttak på et ca. 100 
daa stort område (inklusive MH`s opsjonsareal). I den anledning ble et ca. 50 daa stort areal 
ervervet fra naboeiendommer og det har vært arbeidet med ny reguleringsplan for hele 
området. Utkast til reguleringsplan er sendt Fylkesmannen som har bedt om 
uttalelser/utredninger på to punkter, geologisk formasjon (spylerenne) og støyproblematikk 
knyttet til masseutvinning. Steinmassene var av GHK planlagt solgt offshore til tildekking av 
olje-/gassrør på havbunnen. GHK har nylig meddelt at offshoremarkedet er helt "dødt" og at 
det ikke er utsikter til at det vil ta seg opp de nærmeste årene.

Dette har ført til at vi vil drøfte med MH om det kan være aktuelt med en "tidlig" oppstart på 
det opprinnelige opsjonsarealet. Vi vil nå be om et møte med ledelsen i MH der både 
rådmann og ordfører vil være tilstede fra vår side. Arbeidet med reguleringsplanen mener vi 
bør utsettes.

Dersom drøftingen med MH gir at vi kan selge området i løpet av relativt kort tid (i løpet av 
2016 / 2017) vil jeg tro at kostnader knyttet opp mot forberedelsen til salget kan føres som 
investering og derved ikke belaste driftsbudsjettet (har sendt spørsmål til revisjonen).



Tallmessig har vi følgende:
Opprinnelig Revidert Forslag Forslag

Driftsbudsjett Regnskap budsjett budsjett budsjett Økonomiplan

(faste kroner) 2014 2015 2015 2016 2017 2018 2019

Godtgjørelse daglig leder 270 057 260 000 260 000

Vaktmester/Konsulenthon. 145 126 80 000 80 000 80 000 80 000 80 000 80 000

Kommunale avgifter 8 370 40 000 40 000 20 000 20 000 20 000 20 000

Energi 39 363 60 000 60 000 50 000 50 000 50 000 50 000

Diverse kostnader 153 754 90 000 90 000 80 000 80 000 80 000 80 000

Sum kostnader 616 670 530 000 530 000 230 000 230 000 230 000 230 000

Leieinntekter 496 280 450 000 450 000 500 000 500 000 360 000 360 000

Andre inntekter

Overføringer 60 000 206 000 206 000

Sum inntekter 496 280 450 000 450 000 500 000 560 000 566 000 566 000

Resultat før finans 120 390 80 000 80 000 -270 000 -330 000 -336 000 -336 000

Renteinntekter 33 105 20 000 20 000 10 000 10 000 10 000 10 000

Rentekostnader 155 750 176 000 176 000 133 000 133 000 139 000 139 000

Avdrag 206 960 207 000 207 000 207 000 207 000 207 000 207 000

Sum finans 329 605 363 000 363 000 330 000 330 000 336 000 336 000

Resultat før 
disposisjoner 449 995 443 000 443 000 60 000 0 0 0

Avsetning til fond 41 944
Bruk av tidl års 
mindreforbruk 42 939

Bruk av fond 449 000 443 000 443 000 60 000

Resultat 0 0 0 0 0 0 0

Tallene baserer seg på ingen betalt daglig leder, men en vaktmester som fører oppsyn med 
området og tilsvarende kostnader som for 2015

Fondet er budsjettert brukt opp i løpet av 2015, men ut i fra regnskapsresultatet så langt kan 
det se ut som om det kan strekkes inn i 2016, spesielt om man kommer ut på en netto kostnad 
på kr 60.000.

Det påhviler selskapet en del praktiske oppgaver i forbindelse med staget til Statoil, deriblant 
jevnlig tilsyn og månedlig rapportering.

Etter drøftingen med MH må styret fatte en beslutning om den videre driften av selskapet.   
Det er minst tre alternativ, det ene er å oppløse selskapet og overføre drift og eiendeler til 
kommunen, det andre er å drive selskapet videre på sparebluss og et tredje alternativ kan 
være å overføre forvaltningen av området over til Kopparn Utvikling AS (med eller uten 
gjeld og eiendeler).  I denne diskusjonen er det vesentlig å ha med seg den næringsutvikling 
som har skjedd gjennom selskapet i denne delen av kommunen.

Aksjer i ACE
Vi har mottatt et kjøpstilbud fra Sintef og har gjennomført to forhandlingsmøter.   Tilbudt 
pris synes noe lav og det legges opp til å gjennomføre ytterligere forhandlinger.

Daglig leders innstilling:



Legges fram på møtet.


